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ОРДЕН "ЗА ОТВАГУ" 
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КАЛЛИ СМЕТ 

 

10 июля 1943 года, Калли Смет, совместно с товарищем красноармейцем Милко, 

руководила работами по укладке мин. Многочисленные мины были уложены эффективно, 

точно и быстро. В то же время, она направляла своих соратников-инженеров в процедурах 

укладки мин. 

 

Красноармейцы Смет и Милко стали незаменимыми в обороне Обояна. Без их 

профессионализма и мужества, было бы невозможно остановить немецкие войска. 

 

Их действия продемонстрировали, что даже в самых сложных условиях, красноармейцы, 

преданные своему долгу и своей родине, способны противостоять вражеским силам и 

отразить любую атаку. Калли Смет и её товарищ Милко стали примером для всех 

советских инженеров и бойцов. 

 

 

 

 

 

Командир батальона 

Майор Михаил Зотак 
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ORDER "FOR BRAVERY" 

№3823742 

 

CALLIE SMET 

 

On July 10, 1943, Callie Smet, along with her comrade, Red Army soldier Milko, led the efforts 

to lay mines. Numerous mines were laid efficiently, accurately, and quickly. At the same time, 

she directed her fellow engineers in the procedures of mine laying. 

 

Red Army soldiers Smet and Milko became indispensable in the defense of Oboyan. Without 

their professionalism and courage, it would have been impossible to stop the German forces. 

 

Their actions demonstrated that even under the most difficult conditions, Red Army soldiers, 

loyal to their duty and their homeland, are capable of withstanding enemy forces and repelling 

any attack. Callie Smet and her comrade Milko became examples for all Soviet engineers and 

fighters. 

 

 

 

 

 

Battalion Commander 

Major Mikhail Zotak 


